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به دلیل تحریم ها؛
انتقال بازیکن استقلال به بلژیک پیچیده شد ،  شارلوا دست به دامن فیفا

انتقال امیرحسین حسین زاده بازیکن تیم فوتبال استقلال به باشگاه شارلوا پیچیده شده است و باشگاه بلژیکی 
قادر به پرداخت مبلغ رضایتنامه حسین زاده نیست. حسین زاده که مدنظر باشگاه شارلوا قرار داشت، طبق قرارداد با 

استقلال می تواند ضمن پرداخت ۲۵۰ هزار دلار رضایتنامه اش را بگیرد و راهی تیم دیگری بشود

بازی ساز جدید پورتو در قامت یک گلزن

این بازیکن طارمی را آقای گل می کند؟
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خبر

خبر

خبر

سه دوز واکسن نزدی ، حق 

بازی در لیگ برتر نداری!

بازیکنانی که سه دوز واکسن تزریق نکرده باشند، 

حق بازی در لیگ برتر را ندارند.

فوتبال  برتر  لیگ  شروع  تا  روز  چند  فاصله  در 

بازیکنان مختلف تست های پزشکی را پشت سر 

می گذارند. این تست ها برای بازیکنان و کادرفنی 

عدم  در صورت  و  است  الزامی  ها  تیم  اجرایی  و 

مسابقات  در  حضور  کارت  ایفمارک  توسط  تایید 

برای افراد صادر نمی شود.

حالا اما با توجه به شیوع کرونا اما یک شرط مهم 

برای صدور کارت بازی بازیکنان لیگ برتر قرار داده 

شده که به تزریق دوز سوم واکسن برمی گردد.

در  ایفمارک  پزشکی  مرکز  رییس  هراتیان،  زهره 

کرونا  اینکه شرایط  دلیل  »به  این خصوص گفت: 

گذشته  سال  که سختگیری های  است  به صورتی 

نیست، الزامی که امسال گذاشتیم، این است که 

همه باید دوز سوم واکسن را بزنند تا دیگر درگیر 

این نباشیم که هر 10 روز هزینه کنند تست کرونا 

بدهند.«

نوذر اسماعیلی مالک باشگاه قائم آرامیس کنگان:

 سهمیه لیگ برتری جوانان استان را گرفتیم
 تا بچه های ما دیده شوند

مالک باشگاه قائم آرامیس کنگان می گوید برای پیشرفت 

جوانان این شهر و حتی شهرهای همجوار ،باشگاه داری 

را با قدرت ادامه خواهد داد.

نوذر اسماعیلی در گفتگو با خبرنگار پیام عسلویه از خرید 

امتیاز تیم جوانان برای رقابتهای استانی بنام باشگاهش 

خبر داد و افزود:هدف من خدمت به جوانان دیارم است 

اینهاست.در پی مذاکرت  از  بیش  کنگان  فوتبال  و حق 

را  استان  جوانان  رقابتهای  امتیاز  شدیم  موفق  فشرده 

خریداری کنیم تا بچه های شهرم دغدغه ای برای دیده 

شدن نداشته باشند.

وی ادامه داد:سالهاست در بخش های مختلف بانوان و 

آقایان تیمداری میکنیم. در فوتبال تیم نونهالان ما راهی 

استان  سطح  در  ما  ،فوتسال  شده  کشوری  های  بازی 

فعالیت میکند و تیم بزرگسالان آقایان هم برای حضور 

در جمع مدعیان لیگ استان در حال تدارک می باشد.

اسماعیلی با تاکید بر اینکه کنگان یک بخش مهم فوتبال 

و ورزش استان محسوب می شود که باید بیشتر مورد 

توجه قرار بگیرد به حضور و باشگاهداری در بخش بانوان 

افزود:در رشته والیبال هم آقایان و  اشاره مهمی کرد و 

هم بانوان سالهاست تیمداری میکنیم و همواره یکی از 

مدعیان قهرمان هستیم که نشان میدهد کار ما به خوبی 

جام  صاحب  هم  پیش  هفته  است.دو  انجام  حال  در 

قهرمانی رقابتهای جوانان والیبال استان شدیم .

تصریح  خاتمه  در  کنگان  آرامیس  قائم  باشگاه  مالک 

و  سخت  واقعا  خصوصی  بخش  در  کرد:باشگاهداری 

اما وقتی پای پیشرفت جوانان  طاقت فرسا می باشد 

بیشتر  تلاشمان  هم  باز  باشد  وسط  کنگان  شهرستان 

روستاهای  از  جوانان  و  نوجوانان  شد.صدها  خواهد 

به  رسیدن  و  شدن  دیده  برای  کنگان  شهر  تا  اطراف 

آرزوهایشان راهی باشگاه ما می شوند تا حقشان را در 

ورزش بگیرند و من از هیچ کوشش دریغ نخواهم کرد

دو  و  تفرقه  می گوید  فوتبال  فدراسيون  دبيركل 

دستگی در تیم ملی خط قرمز است و آن را تحمل 

نخواهند کرد.

حسن كامرانى فر در گفت و گو با سايت رسمى 

در  كه  موضوعاتى  پيرامون  فوتبال  فدراسيون 

خصوص مداخله در موضوعات داخلى فدراسيون 

انتخابات مطرح مى شود گفت:  خصوصا مسئله 

اولا ذكر اين نكته لازم و ضرورى است كه فدراسيون 

اساسنامه  و  المللى  بين  قواعد  با  منطبق  فوتبال 

مى شود  اداره  مستقل  كاملا  صورت  به  خودش 

امور  در  و  نبوده  پذير  توصيه  حوزه اى  هيچ  در  و 

فدراسيون هيچ دخالتى صورت نمى گيرد. 

يك نمونه اين موضوع شايعاتى بود كه در مورد 

مداخله در تغییر كادر فنى تيم ملى مطرح مى شد 

اما در نهايت ديديم تنها فدراسيون در اين خصوص 

به صورت مستقل تصميم گيرى كرد.

کامرانی فر در مورد انتخابات فدراسیون بیان کرد: در 

مورد انتخابات هم هرچند تمايلى به صحبت ندارم 

اما به اين نكته اشاره مى كنم كه فدراسيون بر مبناى 

اساسنامه خودش و به صورت مستقل اقدام مى كند 

و هيچ مداخله اى در اين مسائل وجود ندارد.

به  پاسخگویی  خصوص  در  فدراسيون  دبيركل 

مجلس گفت: جا دارد از نقش حمايتى مجلس در 

تصويب و تخصيص كمک هاى دولتى خصوصا به 

منظور حمايت از تيم ملى و پيگيرى پاداش ملى 

پوشان قدردانى كنيم. 

زمانى كه مجلس در تخصيص كمکهاى دولتى به 

فدراسيون ها كمک مى كند ما نيز پاسخگويى در 

زمينه نحوه هزينه كردن اعتبارات دولتى به مجلس 

بلكه  مداخله  نه  اين  كه  مى دانيم  خود  وظيفه  را 

وظيفه نظارتى نمايندگان مردم است.

كامرانى فر در پايان گفت: خواسته صريح فدراسيون 

فوتبال از اعضاى تيم ملى رعايت اخلاق حرفه اى 

و عدم ورود به بخش هاى ديگر و موضع گيرى 

در خصوص مسائلى است كه در حوزه مسئوليت 

بازيكن قرار نمى گيرد. 

تفرقه و دو دستگى در تيم ملى خط قرمز ماست و 

آن را تحمل نخواهيم كرد. 

هايى  نگرانى  است  ممكن  ملى  تيم  بازيكنان 

اما  باشد  به حق  آنها  از  بخشى  كه  باشند  داشته 

اين موضوعات بايد در جاى خودش و بين اعضاى 

خانواده مطرح شود اما بعضى اقدامات و رفتارها 

قابل قبول نيست.

 خواسته صريح هيات رییسه فدراسيون برقرارى 

انضباط و آرامش كامل در تيم ملى و ايستادن در 

برابر هرگونه خط تفرقه، دودستگى و حاشيه سازى 

با تمام قوا مراقبت  از تيم ملى  است. فدراسيون 

تفرقه  عوامل  شناسايى  به  نسبت  البته  و  مى كند 

افكن بيرونى كه از آنها شناخت كامل داريم و سعى 

مى كنند با اين اقدامات به تيم ملى نزديک شوند 

اقدام خواهيم كرد.

کامرانی فر: 

دو دستگی در تیم ملی را 
تحمل نمی کنیم

سهیل مهدی درمورد برنامه ریزی فصل جدید لیگ برتر و 

اولین وقفه در جریان این مسابقات، اظهار داشت: هرچه 

اطلاعات بیشتری در اختیار هواداران قرار بگیرد، گلایه ها 

کمتر می شود. از 28 شهریور تا 5 مهر، روزهای فیفا است 

که باید تیم ملی برای آماده سازی از این روزها استفاده 

کند. اسکوچیچ درخواست کرده 9 روز قبل از این زمان را 

در اختیار تیم ملی قرار بدهیم. یعنی از 19 تا 28 شهریور 

کمپ داخلی تیم ملی است و از 29 شهریور نیز لژیونرها 

فیفا  روزهای  این  از  را  بهره  بهترین  تا  ملحق می  شوند 

ببریم.

وی افزود: هفته ششم ما با کمپ داخلی تیم ملی مصادف 

شده و تقریبا 18 شهریور قرار بود این هفته برگزار شود. به 

واسطه اینکه بین این هفته با هفته پنجم فاصله کمی وجود 

داشت، صبر کردم اسامی تیم ملی دربیاید تا مشخص 

شود کدام تیم ها دارای بازیکن ملی پوش هستند. برنامه 

ما تا هفته پانزدهم کامل است اما هفته ششم و هفتم با 

روزهای فیفا و برنامه های تیم ملی تداخل دارد. حتی اگر 

اسکوچیچ به ما بگوید می خواهد چند بازیکن را از کدام 

تیم ها دعوت کند، اسامی را هم نمی خواهیم.

مسئول کمیته مسابقات سازمان لیگ اشاره کرد: در آن 

حالت بازی تیم هایی که ملی پوش دارند، قبل از شروع 

کمپ تیم ملی یعنی 18 شهریور برگزار می کنیم تا یک روز 

بعد ملی پوشان بتوانند به اردوی این تیم ملحق شوند. برای 

تیم هایی هم که ملی پوش ندارند نمی خواهیم سخت گیری 

کنیم تا با فاصله کمی وارد مسابقات شوند، می توانیم در 

روزهای 20 یا 21 بازی برگزار کنیم. برنامه ریزی تیم ملی 

سرجای خودش و آماده است  باید شرایط فورس ماژور 

این تیم رعایت شود.

مهدی درخصوص اینکه آیا تحقیق کرده لیگ های مثلا 

ایتالیا و اسپانیا در چه تاریخی برگزار می شود تا با الگو 

گرفتن از آنها و با توجه به برگزار نشدن مسابقات لیگ 

قهرمانان، برنامه تیم های لیگ برتر تا این اندازه فشرده 

نشود، توضیح داد: کدام یک از کشورهایی که نام بردید به 

جز روزهای فیفا وارد اردوی تیم ملی می شوند.

 بیست روز از نیم فصل را که می توانم بگویم 4-3 هفته 

مسابقاتی است در اختیار تیم  ملی قرار دادیم. از طرفی 

همه دل مان می خواهد قبل از شروع جام جهانی نیم فصل 

تمام شود تا پس از این رقابت ها وارد نیم فصل دوم شویم. 

این فشردگی را قبل از جام جهانی به تیم ها تحمیل کردیم.

سرمربیان  با  که  هم  اندیشی  هم  برنامه  در  افزود:  وی 

داشتیم در این مورد سوال کردند چرا وقتی لژیونرها نمی 

توانند به اردو اضافه شوند، از 20 شهریور باید بازیکنان 

اختیار  در  را  موارد  تمامی  اما  بروند  کمپ  به  داخلی 

سرمربی تیم ملی قرار دادیم. همین الان از زیرساخت ها و 

استادیوم ها صحبت کردید اما کجای لیگ ما شبیه ایتالیا و 

اسپانیا است که برنامه ریزی مان باشد. روز گذشته شفاهی 

متوجه شدم باشگاه پیکان ورزشگاه خود را معرفی کرده 

است. با این وضعیت مقایسه کردن با لالیگا و سری آ 

قیاس مع الفارق است.

مسئول کمیته مسابقات سازمان لیگ درمورد انصراف تیم 

ملی امید از حضور در رقابت های همبستگی کشورهای 

بازیکنان  برخی  نگرفتن  اختیار  در  دلیل  به  اسلامی 

مورد  که  دستورالعملی  طبق  داد:  پاسخ  باشگاه ها،  از 

گرفته  قرار  مسابقات  کمیته  و  لیگ  سازمان  بهره برداری 

تیم هایی که بیش از سه ملی پوش بزرگسال داشته باشند، 

می توانند درخواست بدهند بازی شان لغو شود اما درمورد 

تیم ملی امید چنین صحبتی نشده است. 

متاسفانه نمی دانم چرا بازی های امیدها در سراسر دنیا در 

تاریخ فیفا برگزار نمی شود؟ این همیشه برای ما سوال 

است.

با توجه به دستورالعمل موجود باشگاه ها  افزود:  مهدی 

می توانند بیش از دو بازیکن خود را در اختیار تیم امید 

قرار ندهند اما همراه با کمیته جوانان و در کنار فدراسیون 

فوتبال برای ایجاد تعامل با این تیم تلاش کردیم. سال ها 

است این مشکل با تعامل حل می شد اما امسال نمی دانم 

به چه دلیلی این اتفاق نیفتاد. 

فدراسیون  جدید  رئیس  آمدن  با  اگر  اینکه  درمورد  وی 

مربی  این  و  کند  تغییر  هم  ملی  تیم  سرمربی  فوتبال، 

بخواهد اردوها را کامل در اختیار داشته باشد، گفت: این 

نمی  اتفاق  دنیا  جای  هیچ  که  است  حوادثی  جزو  هم 

افتد)با خنده(.

مسئول کمیته مسابقات سازمان لیگ درباره انتقادات مدیر 

رسانه ای تیم ملی امید از این سازمان نسبت به برنامه ریزی 

برای شاگردان مهدوی کیا، تصریح کرد: اصلا اتفاق خوبی 

اما درمورد صحبت های چیا  برای تیم ملی امید نیفتاد 

فوادی) مدیر رسانه ای تیم ملی امید( باید بگویم به جز 

جلسه ای که با او و مهدوی کیا قبل از حضور در مسابقات 

زیر 23 سال قهرمانی آسیا داشتیم، در چه زمان دیگری 

یک نفر از تیم ملی امید با من صحبت کرد؟ کجا مکاتبه ای 

صورت گرفت و کجا دستوری از طرف دبیرکل به ما ابلاغ 

شد؟ حتی کجا به ما اعلام کردند تیم امید می خواهد در 

بازی های کشورهای اسلامی شرکت کند؟ 

مهدی در گفت و گو با برنامه ورزش و مردم عنوان کرد: 

وقتی هیچ بازخوردی از تیم امید نداریم، مکاتبه ای صورت 

از  با ما صحبت نمی کند، بخشی  نمی گیرد و هیچکس 

خودشان  سازمانی  درون  ریزی  برنامه  به  هم  موضوع 

بازمی گردد. ما نمی توانیم برنامه را مدام تغییر داده یا آن را 

کم و زیاد کنیم. برنامه های سرمربیان تیم ملی بزرگسالان و 

امید با هم تداخل دارد. در نهایت در خدمت همه تیم های 

ملی هستم به این شرط که از من بخواهند و از طرف 

دبیرکل برنامه خود را اعلام کنند. سپس درمورد برنامه ریزی 

سازمان لیگ انتقاد کنند.

وی درواکنش به اظهارنظر چیا فوادی مبنی بر اینکه آرامش 

خودش را حفظ کند، گفت: هیچ روزی آرامش نداریم. شما 

هم رویش. از اتفاقی هم که برای تیم امید رخ داد، به هیچ 

وجه خوشحال نیستیم.

باشگاه پورتو با عقد قراردادی 5 ساله، بازی ساز فصل گذشته استوریل پرایا را 

به خدمت گرفت.

فصل جدید  در  خود  بازی  نخستین  دیگر  روز  دو  که  پورتو  فوتبال  تیم 

رقابت های لیگ برتر پرتغال را برگزار می کند، یک بازیکن جدید دیگر به 

خدمت گرفت تا خط میانی خود را قدرتمندتر از قبل کند.

آندره فرانکو بازیکن خط میانی و بازی ساز تیم استوریل پرایا با عقد قراردادی 

5 ساله و به ارزش 4 میلیون یورو راهی پورتو شد تا از فصل جدید لیگ برتر 

پرتغال لباس آبی و سفیدها را بر تن کند.

این بازیکن فصل قبل در ترکیب تیم رده نهمی و میانه جدولی استوریل پرایا 

عملکرد بسیار خوبی داشت و موفق شد 11 مرتبه گلزنی کند و 4 بار نیز پاس گل 

دهد. فرانکو فصل قبل از آن نیز 6 پاس گل داده بود و به نظر می رسد سرجیو 

کونسیسائو قصد دارد از این بازیکن در امر گلسازی تیمش استفاده کند.

با وجود حضور در تیم متوسط پرتغالی، اما این بازیکن آمار خوبی را از خود به 

جا گذاشته بود و حالا امیدوار است در پورتو فضای بیشتری برای درخشش 

و گلسازی در ترکیب تیمش داشته باشد.

در صورتی که آندره فرانکو بتواند به درخشش در ترکیب پورتو ادامه دهد، او 

قادر خواهد بود در فصل جدید به روند گلزنی مهدی طارمی نیز کمک کرده و 

آمار گل های این مهاجم ایرانی را در ترکیب اژدها افزایش دهد. شاید فرانکو 

بازیکنی باشد که به طارمی در راه آقای گل شدن لیگ برتر پرتغال کمک کند

سهیل مهدی:

لیگ ما با ایتالیا و اسپانیا قابل مقایسه نیست
ارتباط تنگاتنگ مدیر برنامه در خدمت تیم امید هستیم اگر بخواهند

چندبازیکن لیگ برتری
 با ادمین های کوچک!

جلسات مدیر برنامه های چند بازیکن خاص لیگ برتری با ادمین های 

کانال های پر طرفدار باشگاه ها در فضای مجازی نقش ویژه ای در افزایش 

مبلغ برخی قراردادها داشته است.

به گزارش خبرنگار مهر، بیست و دومین دوره رقابت های لیگ برتر فوتبال 

ایران در حالی از هفته آینده آغاز می شود که رقابت بین تیم های مدعی 

برای جذب بازیکنان اسم و رسم دار باعث رقم خوردن رخدادهای منحصر 

به فردی شد.

تغییرات داغ!

علیرضا بیرانوند و سروش رفیعی در حالی به پرسپولیس بازگشتند که 

استقلال به عنوان قهرمان فصل گذشته با جدایی فرهاد مجیدی و حضور 

»ریکاردو ساپینتو« سعی کرد استخوان بندی خود را حفظ کند.

سپاهان اصفهان نیز غربالگری فنی را با جدایی محرم نویدکیا آغاز کرد. 

»ژوزه مورایس« پس از پذیرش هدایت زردپوشان با لیست بازیکنان طراز 

اول داخلی و خارجی به اردوی ترکیه رفت تا تیمش را در آنجا آماده کند.

محمدرضا زنوزی مالک باشگاه تراکتور تبریز نیز بار دیگر با خریدهای فراوان 

خود نظیر رضا اسدی، صفا هادی، آریا برزگر، رضا یزدان دوست، ریکاردو 

آلوز، میلاد کر، پوریا آریاکیا نشان داد می خواهد با »قربان بردیف« مربی 

مطرح فوتبال باشگاهی روسیه که راضی شد با چمدان پر از دلار به تبریز 

برود به عنوان یک مدعی قد علم کند.

بی خیال شفاف سازی!

نقل و انتقالات تابستانی لیگ برتر فوتبال ایران در حالی رقم خورد که 

استقلال و پرسپولیس با حضور در تالار بورس برای خرید و فروش سهام 

خود باید شفاف ترین قراردادها را منعقد می کردند اما آنها همچون گذشته 

پول هایی را به عنوان هدیه »هوادار متمول« جابجا کردند که در نوع خود 

عجیب بود.باشگاه های صنعتی نیز ریخت و پاش مالی همیشگی خود را 

حفظ کردند تا تیمی همچون سپاهان با وجود عدم موفقیت در دو سال 

اخیر با مدیریت محمدرضا ساکت همچنان بودجه سنگین برای جذب 

بازیکن در اختیار داشته باشد. فولاد خوزستان، مس رفسنجان، مس کرمان 

نیز از این قاعده مستثنی نبودند.باشگاه های خصوصی تراکتور و نساجی 

نیز با توجیه اینکه پول خودمان است بضاعت مالی خود را با جذب چند 

بازیکن سرشناس به رخ کشیدند. آنچه وجه مشترک تمام باشگاه ها در 

آستانه لیگ برتر بیست و دوم بود عدم شفافیت مالی است.باشگاه های 

لیگ برتری بی توجه به قوانین »من در آوردی« سازمان لیگ مبنی بر سقف 

قرارداد و … بازیکن جابجا کردند تا نشان دهند انضباط مالی برایشان هیچ 

معنا و مفهومی ندارد.

افزایش میلیاردی قرارداد با چند کلیک مجازی!

شوره زار نقل و انتقالات در فوتبال باشگاهی ایران هر سال بدترین وجه 

خود را به رخ اهالی فوتبال می کشد. ارتش های مجازی، مدیران عامل 

باشگاه ها را برای جذب یک بازیکن خاص طوری تحت فشار قرار دادند 

خود  خریدهای  برای  استقلال  و  پرسپولیس  همچون  باشگاه هایی  که 

چاره ای جز پرداخت میلیاردهای بیشتر نسبت به آنچه خودشان سقف 

قرارداد تعیین کرده بودند نداشتند.گشت و گذار تابستانی بازیکنان اسم 

و رسم دار فوتبال باشگاهی با لابی مدیر برنامه های چند بازیکن خاص با 

ادمین های چند کانال مجازی همراه بود. ادمین چند کانال طرفدار فوتبال 

پس از تماس با مدیر برنامه های چند بازیکن چنان برای مدیران عامل 

تیم های محبوبشان خط و نشان کشیدند که باعث ایجاد چند تجمع در 

مقابل ساختمان باشگاه های خود شدند.کلیک های مجازی برای پیگیری 

این خبرها خروجی خطرناکی را به همراه داشت. چند مدیر برنامه با سو 

استفاده از احساسات فوتبالی طرفداران چند تیم خاص، بازیکنان خود را با 

قیمتی عجیب و غریب پای میز مذاکره نشاندند تا اینگونه به پول بیشتر 

برسند و منافع مالی شخصی خود را برای انجام هر کاری توجیه کنند.


